

The Confederation of Egyptian-European Business Enterprises held a business iftar [fast-breaking meal during the month of Ramadan] attended by General Adel Labib, Governor of Alexandria, EU Ambassador to Egypt Klaus Eberman, and a number of industrialists and trade people from Egypt and other Arab countries.

Dr. Nader Riad took over the Chairmanship of the Confederation, representing the German-Arab Chamber of Industry and Trade, from Mr. Mahmoud El Keissy.

Dr. Riad affirmed that the Confederation has a full program for the coming year, with conferences, exhibits and political meetings in Egypt, Belgium, Spain, France, Germany, England, Holland, Italy and Finland.

Der Ägyptisch-Europäische Unternehmerverband (CEEBA) organisierte ein Ramadan Iftar, an dem der Major Adel Habib, Gouverneur von Alexandria, und Klaus Ebermann, Botschafter der EU-Staaten zu Kairo, und weitere EU-Botschafter, sowie einige Industrielle und Geschäftsleute teilnahmen.

Ferner, übernahm Dr. Nader Riad, Repräsentant der Deutsch-Arabischen Industrie- und Handelskammer, das Präsidentschaftsamt des Unternehmerverbandes von seinem Amtsvorgänger Mahmoud El Kaisy.

Er bestätigte dabei auch, dass der Verband ein komplettes Programm für das kommende Jahr entworfen hat, das unter anderem mehrere Messen, Kongresse und politische Symposien in Ägypten, Belgien, Spanien, Frankreich, Deutschland, England, Holland, Italien und Finnland umfasst.